
 

NOVINKY OD NÁS 

Policie na naší škole 
 Ne, nebojte se, nic se nepřihodilo. To jen naši školu navštívila tak jako každý rok 

Městská policie hl. m. Prahy, útvar prevence.  

 V 5. třídách proběhla beseda na téma „Drogy I.“ Je zaměřena na tabák, alkohol, 

léky… V 6. třídách se hovořilo na téma „Šikana – problematika vztahů v dětských 

kolektivech“. Dětem se dostalo vysvětlení pojmů „osobní hrdost a sebeúcta, oběť, 

agresor…“ 7. třída měla besedu o „Kriminalitě dětí“. Došlo k základnímu seznámení se 

společensky nežádoucími jevy, trestnou činností a odpovědností nezletilých. Důraz je při 

této besedě kladen především na majetkovou trestnou činnost (krádeže, poškozování cizí 

věci, porušování autorských práv). 

 V 8. ročníku se hovořilo o drogách. Beseda „Drogy II. – závislost očima zákona“ 

uvedla žáky do problematiky drog, jejich vlivu na člověka i odpadu na společnost. Byla 

vysvětlena návaznost drogové kriminality na další odvětví kriminality. Hlavní důraz je 

kladen na pochopení vztahu právo – droga.  

 Nejstarší 9. ročník absolvoval besedu „Základy právního vědomí I.“. Zde žáci 

získali základní znalosti z oblasti lidských práv, trestného práva, přestupového práva, 

společensky nežádoucích jevů, obecných norem lidského chování, etiky a morálky.            

A protože většině dětí z 9. ročníku bude nebo bylo 15 let, měly program nejdelší. 

Absolvovaly ještě nadstavbový program, ve kterém jim bylo vysvětleno, jak se musí 

chovat jako držitelé občanského průkazu, jak musí vystupovat a jednat v souvislosti 

s prokazováním totožnosti na veřejnosti. 

 Jako škola jsme vždy hodnoceni policisty velmi dobře a v žebříčku „páchání 

nepravostí“ mimo školu se téměř nevyskytujeme. Tak ať nám to vydrží i nadále. 

                                                       Mgr. Květa Nekolová (metodik prevence)  

Charita na naší škole 
 Opět mám milou povinnost poděkovat všem 

dětem a zaměstnancům školy za pomoc při 

charitativní sbírce pro azylový dům Rybka 

v Husinci. 

 Všichni opět přinesli velké množství 

potřebných věcí. Poděkování všem přišlo i od paní 

ředitelky azylového domu Evy Dvořákové. Já 

osobně chci poděkovat paní učitelce Haně Tomší   

a jejímu manželovi za to, že část sbírky rychle  

převezli už koncem února, kdy se obyvatelé azylového domu ocitli v krizové situaci a nutně 

potřebovali pomoc. Dále chci poděkovat panu Petru Borůvkovi, který ochotně a nezištně 

celou sbírku odvezl do Husince. Zároveň vás všechny zvu k účasti na další sbírce, která se 

uskuteční hned po letních prázdninách. 

                                                                      Mgr. Květa Nekolová 
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